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Nr. 476  BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN 
SPORT  

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 23 november 2015 

Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen van het Kamerlid Dik-Faber 
(CU) over de mogelijke aanwezigheid van schadelijke stoffen in gerecy-
clede verpakkingen (Aanhangsel Handelingen II 2015/16, nr. 631). 

Deze beantwoording bevat de informatie waarom de Tweede Kamer mij 
tijdens de Regeling van Werkzaamheden van 27 oktober jl. heeft verzocht 
(Handelingen II 2015/16, nr. 16, item 21). 
Ik constateer dat er over de aanwezigheid van minerale oliën in verpak-
kingen en de afgifte ervan aan voedingsmiddelen en over de aard en 
schadelijkheid van de samenstellende componenten van minerale oliën 
nog veel wetenschappelijke onduidelijkheid bestaat. Dit is de reden dat tot 
op heden noch in Nederland, noch in andere Europese landen, norme-
rende wetgeving voor minerale oliën in levensmiddelen is vastgesteld. 
De afwezigheid van normerende wetgeving wil niet zeggen dat de 
problematiek niet wordt aangepakt. Het bedrijfsleven heeft het probleem 
opgepakt en neemt maatregelen om verontreiniging van producten te 
voorkomen. Ik heb overleg met het bedrijfsleven gepland om deze 
maatregelen nader te bespreken. Intussen overleg ik nationaal en 
internationaal over de mogelijkheden om alsnog tot normerende 
wetgeving te komen. Nadere informatie over deze initiatieven staat in 
bijgaande beantwoording van de kamervragen. 

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
E.I. Schippers
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